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2.  

 Společenská kronika  
  

       JUBILANTI 
 

 

ČERVENEC 
 

 

SRPEN 
 

pan Řádek Vlastimil 
 

85 let 
 

pan Meskař Milan 
 

85 let 
 

pan Kopecký Milan 
 

75 let 
 

pan Hajný Miroslav 
 

60 let 
 

pan Kovanda Miroslav 
 

75 let 
 

paní Funková Věra 
 

55 let 
 

paní Čoudková Ludmila 
 

75 let 
 

paní Müllerová Vladimíra 
 

55 let 
 

pan Svoboda Jiří 
 

65 let 
 

paní Šlapáková Vladimíra 
 

55 let 
 

paní Gruntorádová Eva 
 

65 let 
  

 

pan Kratochvíl Josef 
 

60 let 
  

 

pan Campr Vladimír 
 

60 let 
  

 

paní Funková Věra 

 

55 let 

  

 

paní Dolejšková Iveta 

 

55 let 

  

 

 

 

ZÁŘÍ 
 

 

ŘÍJEN 
 

paní Ovská Zdena 
 

75 let 
 

pan Slowik Miroslav 
 

80 let 
 

paní Lansdorfová Anna 
 

75 let 
 

paní Mitrová Vlasta 
 

75 let 
 

pan Kamiš Miroslav 
 

70 let 
 

pan Hudák Jan 
 

75 let 
 

pan Straňák Miroslav 
 

65 let 
 

paní Michalcová Zdeňka 
 

70 let 
 

paní Meierová Vlasta 
 

55 let 
 

paní Heráň Ladislav 
 

65 let 
 

pan Kejř Jaroslav 
 

55 let 
 

paní Přibylová Zděna 
 

65 let 
 

paní Lacková Jana 

 

50 let 

 

pan Kikal Rostislav 
 

60 let 
 

paní Trhlíková Edita 

 

50 let 

 

pan Müller Milan 
 

60 let 
   

pan Lacko Dušan 

 

50 let 
 

 
 

NOVĚ NAROZENÍ  
 

 
 

 
 

 Obsah vydání  
 

 

LEDEN 
 

ÚNOR 
 

BŘEZEN 
 

 

 -- -- Vaňous Štěpán 

 

DUBEN 
 

KVĚTEN 
 

ČERVEN 
 

 

 -- Kocúmová Barbora 

Sopko Elena 

Guske Ellen 

Svorník Aleš 
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                  ZESNULÍ 
 

 
 

LEDEN 
 

ÚNOR 
 

BŘEZEN 

Nedbálek Emil 

Čoudek Jiří 

-- -- 

 

DUBEN 

 

KVĚTEN 

 

ČERVEN 

Oharek Josef -- Rath Miloš 

 

 Obsah vydání  
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 Současnost  
 

Koronavirus a vývoj situace 
 

            

 Od 1. března 2021 nařídila vláda další tvrdý lockdown. Donutily ji k němu stále rostoucí počty 
nakažených a především docházející místa v nemocnicích na jednotkách intenzivní péče. Uzavřeny byly 
mateřské školy, celé základní školy, včetně 1. a 2. ročníků, všechny obchody vyjma prodeje potravin. 
Pohyb mezi okresy povolovaly jen mimořádné situace a byl hlídán policií a vojskem. Vláda od středy 10. 
března nařídila mimo jiné i testování veřejného sektoru nad padesát zaměstnanců, které bylo potřeba 
provádět každý týden. My jsme zvolili v té době testování dobrovolné. Z tohoto důvodu jsme trošku 
rozvolnili i rozsah hodin pro veřejnost na úřadě. Povinné testování v malých firmách, u živnostníků a 
v neziskovkách přišlo začátkem měsíce dubna. K uvolnění docházky do základních škol a také do naší 
mateřské školy došlo až 24. května 2021.  
 Díky restrikcím vyhlášeným vládou v říjnu uplynulého roku až do konce měsíce května se 
neuskutečnila žádná kulturní akce. Nedostatek materiálu a podkladů nás tudíž donutil spojit opět dvě 
vydání zpravodaje, a to číslo dvě a tři, respektive první a druhé čtvrtletí letošního roku.  

– vň 

 

 
 

Počasí v uplynulém pololetí 
 

 

            Měsíc únor si pro nás připravil několik překvapení. V úterý devátého začalo sněžit, a to dokonce i 
u nás! Jenže ne a ne přestat. Sníh se sypal z nebe, komplikoval dopravu, pomalu ho nebylo už kam 
odklízet. Na pomoc nám přišla se svou těžkou mechanizací místní firma I. vodárenská nejdříve 
s traktorem a posléze s nakladačem. Následoval velmi mrazivý víkend. Teploty bod bodem mrazu 
vydržely i celé dny. U nás na čidlu za obecním úřadem byl naměřen letošní rekord a to -14,1 °C. 
Všechno, co napadlo, následně umrzlo. Vrstva sněhu na místní komunikaci, kterou se nám nepodařilo 
zcela odstranit z vozovky, se postupně měnila na led. Naši pracovníci pracovali jako o život, někteří 
občané si neodpustili připomínky, jak se to má správně dělat a my musíme na jejich obranu 
konstatovat, že jsme byli v okolí asi nejuklizenější vesnicí.  

Vysoká vrstva napadlého sněhu nám zkomplikovala provoz naší čistírny odpadních vod. Na 
jednom místě pod jeho tíhou ve střešní části praskl a propadl se polykarbonátový panel. Otvor byl 
zabezpečen a posléze opraven ve spolupráci s místní firmou Šimek, s.r.o. 
 

 

 Současnost  
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 Zatímco v polovině měsíce února jsme zažívaly velmi mrazivé noci, na jeho konci přišlo téměř 
jarní počasí, kdy zase padaly teplotní rekordy pro toto období. V některých částech naší republiky, 
například v Jižních Čechách, byly teplotní rozdíly mezi začátkem a koncem měsíce února opravdu 
markantní, někde i přes třicet stupňů Celsia.  

 

 Začátek března nám ale opět přinesl teploty pod bodem mrazu, především v noci s vyjasněním šly 
až k mínus třem stupňům. Desátého nás dokonce přepadlo i sněžení. Stejně tak tomu bylo na samém 
konci třetího měsíce.  
 

 V dalším čtvrtletí pokračovalo velmi chladné počasí s teplotami pod dlouhodobým průměrem. 
Měsíce duben a i typický jarní květen byly extrémně chladné. Topná sezóna skončila prakticky až na 
konci května, což se samozřejmě promítne u většiny domácností do červencového vyúčtování plynu. 
Průměrná teplota v obci měřena na čidlu u obecního úřadu byla tento měsíc jen 12,5 °C. Letošní jaro 
bylo tak podle Českého meteorologického ústavu nejchladnější v historii samostatného Česka. 
 

Začátkem června se vrátily denní teploty konečně do normálu, avšak na jeho konci vylétly až do 
tropických výšin. Na stejném teplotním čidlu byla naměřena a následně zaznamenána historicky druhá 
nejvyšší teplota, a to 36,8 °C. Měsíc červen se mimo jiné stal třetím nejteplejším v šedesátileté historii 
republikového měření. Dne 24. června 2021  se jižní Moravou prohnalo obzvlášť silné a ničivé tornádo, 
což je na našem území velmi ojedinělý jev. Také bouře zvaná supercela se ve stejný čas objevila 
nedaleko nás, a to v okrese Louny v obci Stebno, která spadá pod město Kryry. Nejdříve všechno 
nasvědčovalo tomu, že u nás na severu udeřilo také tornádo, to však bylo vyvráceno. Nemění to ale nic 
na tom, že vznikly miliardové škody a došlo ke ztrátě lidských životů. Pořízené fotky a video záznamy 
z míst událostí nás doslova šokovaly. Vypadaly jak záběry z postapokalyptických filmů. Katastrofa 
způsobená těmito přírodními živly spustila obrovskou vlnu solidarity. Vedle nabídky ubytování, 
materiální a dobrovolnické pomoci byly založeny i veřejné finanční sbírky. Na obnovu poničených 
oblastí přispívali a i nyní stále přispívají jednotlivci, firmy, ale také obce. I naše obec Droužkovice se ve 
spolupráci s Dobrovolným svazkem obcí Chomutovsko rozhodla přispět právě nedaleké obci Stebno, a 
to částkou deset tisíc korun českých.  

– vň 
 

 
 

Zastupitelstvo obce a uplynulé pololetí 
 

 

            Obecní zastupitelstvo se v prvním pololetí letošního roku sešlo na svém veřejném zasedání 
celkem čtyřikrát. První setkání bylo v zákonném termínu do třech měsíců, další se už konala každý 
měsíc. 
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            Poprvé se zastupitelstvo sešlo letos na 16. veřejném zasedání, které se uskutečnilo dne 8. 
března 2021. Začátek a konec každého kalendářního roku je vždy náročnější na administrativu, a tak 
tomu nebylo jinak ani nyní. Schvalování určitých bodů programu je prakticky cyklické. Do programu 
jednání bylo zařazeno první rozpočtové opatření roku 2021, Odpisový plán Mateřské školy Droužkovice 
a Schválení výsledku hospodaření této naší příspěvkové organizace za rok 2020. Její hospodaření 
skončilo v loňském roce ziskem ve výši 16.557,49 Kč. Dále bylo potřeba schválit dvě smlouvy o zřízení 
věcného břemene či zřízení služebnosti a zařazení vybudovaných polních cest v rámci pozemkových 
úprav SO 103 a SO 104 do majetku. 
 

 Druhé letošní veřejné jednání (sedmnácté) se uskutečnilo ve středu 28. dubna 2021. Tentokrát 
toho bylo na schválení více. Jako první přišlo na řadu opět rozpočtové opatření roku 2021, v pořadí 
druhé. V příjmech došlo k navýšení u dotace na kompenzaci koronavirových  opatření a investičního 
daru od Severočeských dolů, a.s. na rozvoj infrastruktury. Ten chceme letos použít z části na 
modernizaci víceúčelového hřiště v horní části obce, popřípadě výstavbu dalšího kolumbária na místním 
hřbitově a dále pak již byl využit na pořízení elektronické úřední desky a informačního kiosku v jednom 
(viz samostatní článek tohoto zpravodaje). Dalšími body programu byly právě již zmiňované ty stále se 
opakující záležitosti. Bylo potřeba schválit Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce 
Droužkovice za rok 2020, kterou vypracovává Krajský úřad Ústeckého kraje odbor kontroly a která se 
stává součástí dokumentu s názvem Závěrečný účet obce Droužkovice za rok 2020.  Od toho se dále 
odvíjí další bod jednání a to Schválení účetní závěrky obce Droužkovice za rok 2020 bez výhrad.  
 

Jako každoročně bylo potřeba i letos projednat předloženou Zprávu o stavu porostu v roce 2020 
při akci Realizace ochranných lesních pásů pro obec Droužkovice.  

 

Dále přišly na řadu  majetkové záležitosti. Jednání zastupitelstva pokračovalo schválením 
smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva. Naše obec získala tímto do vlastnictví od České 
republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových pozemkovou parcelu 599/2, jejíž 
způsob využití je ostatní komunikace. Bylo potřeba dále schválit darovací smlouvu uzavřenou mezi obcí 
Droužkovice a Severočeskými doly, a.s. na jejímž základě jsme získali právě zmiňovaný investiční dar, 
zařazení stavby mostu vybudovaného na místní komunikaci při vzniku přeložky rychlostní komunikace 
R7 do majetku, nákup venkovního kiosku a elektronické úřední desky, prodej pozemků na základě 
žádostí majitelů přilehlých nemovitostí a uzavření Smlouvy o umístění Z-Boxu a spolupráci při jeho 
provozování mezi naší obcí a firmou Zásilkovna, s.r.o. Zastupitelstvo bylo také seznámeno s výsledky 
výběrového řízení na zakázku malého rozsahu na akci „Modernizace hřiště v Droužkovicích“, které vzalo 
tímto na vědomí. Jak už jsme se zmínili, v minulém vydání zpravodaje obec se v letošním roce chystá 
zrekonstruovat víceúčelové sportoviště v horní části obce u fotbalového hřiště. Na tuto investiční akci 
jsme požádali o dotaci Ministerstvo pro místní rozvoj ČR. Finanční příspěvek by rozhodně velmi pomohl 
našemu letošnímu rozpočtu, avšak nebyl podmínkou pro realizaci této akce. V měsíci červnu jsme se 
dozvěděli, že jsme s naší žádostí uspěli a díky získané dotaci se tak podstatně sníží plánovaný schodek 
letošního rozpočtu. V polovině stejného měsíce jsme uzavřeli s dodavatelem stavby a zároveň vítězem 
výběrového poptávkového řízení smlouvu o dílo. Práce budou zahájeny o prázdninách.  

V pořadí třetí letošní veřejné zasedání zastupitelstva obce (osmnácté) se uskutečnilo v podstatě 
na základě jedné důležité události, a tou byla rezignace místostarostky obce Bc. Kudláčkové Pavly na 
mandát a to dne 28. dubna 2021. Na její místo okamžitě nastoupila náhradní členka politického hnutí 
Nezávislé ženy paní Vaňhalová Dagmar, která však musela složit veřejný slib. Další body programu se 
odvíjely z již zmiňované rezignace. Nejdříve bylo potřeba zvolit nového místostarostu či místostarostku 
obce. Tou se posléze stala paní Kramlová Stanislava. Dále bylo potřeba rozhodnout o výši odměny za 
výkon funkce neuvolněné místostarostky obce a proběhla volba nového člena finančního a kontrolního 
výboru. Pátým a zároveň posledním bodem programu bylo třetí rozpočtové opatření roku 2021.  
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Poslední, čtvrté veřejné sezení zastupitelstva obce (devatenácté) se konalo v pondělí 28. 
června 2021. Pro toto pololetní období je opět typických několik bodů programu. Vedle 4. 
rozpočtového opatření, které zaznamenalo menší nárůst v příjmech a drobné snížení ve výdajích, bylo 
potřeba schválit také hospodaření do 31. 5. 2021 a především pak Závěrečný účet obce Droužkovice za 
rok 2020. Na vědomí zastupitelstva byl dán také Závěrečný účet Dobrovolného svazku obcí 
Chomutovsko za rok 2020. Dále bylo potřeba na základě aktualizace zákonů č. 565/1990 Sb., o místních 
poplatcích a 541/2020 Sb., o odpadech ve znění pozdějších předpisů vypracovat a schválit návrhy 
nových Obecně závazných vyhlášek č. 1/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství a č. 2/2021, kterou se stanoví obecní systém odpadového hospodářství. Stát chystá v této 
oblasti opravdu velkou revoluci a všichni se na ní postupně připravují. Každopádně to povede 
k rychlému nárůstu poplatku vybíraného od občanů. Dříve systém zahrnoval pouze odpad komunální. 
Náklady na likvidace ostatních odpadů (objemný, tříděný, nebezpečný, biologický odpad, černé skládky, 
atd…) šly výhradně jen  z rozpočtu obce. Nyní se na většině z nich budou občané také finančně podílet.  

 

Dále jednání pokračovalo v bodě VII. schvalováním návrhu Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene a dohody o umístění stavby mezi obcí a firmou ČEZ Distribuce, a.s. a v bodě VIII. 
zvolením přísedícího u Okresního soudu v Chomutově. Bylo také potřeba schválit Monitorovací zprávu 
za rok 2020 nad provozem lomu DNT Severočeských dolů, a.s. pro období 2014 – 2029 a Monitorovací 
zprávu za rok 2020 environmentálního dozoru obcí Březno, Droužkovice, Spořice a Černovice nad 
provozem lomu DNT Severočeských dolů, a.s. pro období 2014 – 2029.  

 

V samostatném bodě s názvem Majetek obce: nákup, prodej, pronájem a pacht bylo potřeba 
projednat dvě soukromé žádosti. Důležitá pro občany byla především část c), ve které zastupitelstvo 
obce stanovilo cenu půjčovného velkoobjemových kontejnerů, které obec v listopadu 2019 pořídila díky 
finančnímu příspěvku z Programu pro podporu odpadového hospodářství obcí v Ústeckém kraji 2019.  
Byla schválena jednotná cena za oba (nízký i vysoký) ve výši 100,-- Kč za den bez DPH. Tudíž 121,-- Kč. 
Přistavění, odvoz a likvidaci odpadu si občané musí zajistit a hradit sami. V tom jim může být 
nápomocna místní firma I. vodárenská společnost Chomutov, s.r.o., která má sídlo v ulici Rudé Armády 
čp. 57.  
     

Posledním a rozsáhlým bodem programu byla část nazvaná Organizační a různé. V částech a) a 
b) bylo zastupitelstvo seznámeno se smlouvami uzavřenými mezi obcí Droužkovice a Severočeskými 
doly, a.s. na prezentaci obchodního jména SD, a.s. formou reklamy a o reklamní činnosti a propagačních 
službách. Díky nim získala obec prostředky na uspořádání velkých oslav Mezinárodního dne dětí, které 
se uskutečnily 12. června 2021 a na vystavění odpočivného místa u místní kapličky Panny Marie, které 
se stane součásti právě budované cyklostezky. Výběrové řízení na dodavatele stavby probíhalo 
výhradně přes Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR. Akce bude financovaná z programu na odstranění 
ekologických škod z tak zvaných „ekomiliard“.  K fyzickému a dokladovému předání stavby  došlo na 
konci měsíce června.  

 

V dalších částech c) a d) bylo obecní zastupitelstvo seznámeno se Smlouvou o dílo na akci 
„Modernizace hřiště v Droužkovicích“. V rámci této akce získala obec již zmiňovaný příslib na dotaci 
z Podpory obnovy a rozvoje venkova 2021 z Ministerstva pro místní rozvoj. Z tohoto důvodu bylo 
potřeba schválit spoluúčast obce na celkových nákladech pro výše uvedenou akci. 
 

Jako poslední přišly na řadu žádosti o finanční příspěvek zájmových sdružení a soukromé osoby 
na uspořádání tradičních akcí v naší obci, kterými jsou: XXI. ročník Vzpomínkového turnaje Vl. Maška, J. 
Kašeho a J. Rindoše v nohejbale (květen), charitativní akce 9. vyjížďka „Bav se a pomáhej“ (srpen) a 12. 
ročník akce Sportovní den s koňmi (srpen).  

 
– vň 
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Bourání chlívků za bytovým domem čp. 129 
 

 

            Příznivé počasí v polovině měsíce ledna nám dovolilo pustit se do prvního z bodů v našem Plánu 
prací na letošní rok. Tím byly opravy a úpravy bytového domu čp. 129 v ulici SNP u fotbalového hřiště. 
Za jeho budovou se nacházelo velké množství polorozpadlých starých chlívků, skladovacích staveb, 
které již dávno neplnily svou funkci, včetně již dávno nepoužívaných suchých toalet, používaných ještě 
před vybudováním kanalizace. Bourání, odvoz suti a jiného materiálu a následnou úpravu terénu 
provedla místní firma I. vodárenská společnost Chomutov, s.r.o. Práce komplikovalo napojení staveb na 
sousedící objekty.                                                                                                                                                    – vň 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

Výměna světel veřejného osvětlení na koupališti 
 

          

 Výměnu starých svítidel veřejného osvětlení 
v obci za úsporná s LED technologií jsme provedli 
již před několika lety. Takto vynaložené prostředky 
se nám pomalu a jistě vrací zpět do obecního 
rozpočtu v podobě nemalé úspory za elektrickou 
energii. Stále se ale v obci nacházejí zastrčená 
místa, na která jsme při výměně tak trochu 
„pozapomněli“. Byly to lampy za nájemním 
obecním domem čp. 264 a nyní došlo i na areál 
místního koupaliště, kde jsme výměnu provedli 
svépomocí sedmého ledna letošního roku.  

 
 

– vň 

 
 

 

 
 

Odpočivné místo s novou lavičkou i infotabulí a vandalismus v obci 
 

 

            Mnozí z vás si jistě všimli nově vytvořeného odpočivného místa v prostorách před hasičskou 
zbrojnicí. Tvoří ji vyřezávaná dubová lavička, kterou jsme získali coby dar od MAS SZK, z.s. na konci 
uplynulého roku a infotabule. Jak jsme napsali, v minulém vydání obecního zpravodaje lavička byla 
vytvořena během loňského zářijového Krušnohorského regiofestu, který se uskutečnil v Chomutově 
coby ukázka řemeslné výroby. Umělecké dílo vytvořil pan Václav Havlíček z Březence. V opěrné části, 
která je rozdělena na čtyři díly, jsou vyřezané motivy z droužkovického obecního znaku. 
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            Infotabule vznikla ze společného dotačního projektu s názvem „Rozvoj infrastruktury cestovního 
ruchu na Chomutovsku - Infotabule II“ Dobrovolného svazku Chomutovsko. Dřevěný stojan byl 
následně doplněn tabulkou s textem, překladem a fotkami vztahující se k památkám a zajímavostem 
naší obce. V souvislosti s fyzickým umístěním této infotabule byla na naše webové stránky obce 
www.drouzkovice.cz nahrána také interaktivní mapa všech zúčastněných obcí a měst Svazu obcí 
Chomutovsko, která se nachází ve spodní části obrazovky po rozkliknutí jakéhokoliv odkazu. V ní 
najdete prakticky veškeré informace z jednotlivých informačních tabulí vzniklých v projektu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lavička, která je vlastně uměleckým dílem, nezůstala dlouho bez povšimnutí místního vandala. 
Již v polovině dubna ozdobil jedno opěradlo specifickým podpisem, aby pak následně označil všechny 
čtyři. Značky typické pro tohoto malíře jsou nyní všude. Na kontejnerech, zdech, vitrínách, budnících, 
herních prvkách na dětském hřišti, lavičkách, odpadkových koších. Buď je to milovník obchodu 
s oblečením, nebo se jedná o zkratku jména a příjmení (C&A), každopádně je popsáno především ve 
středu obce prakticky vše.  Vytipovaného autora již máme, jen ho chytit doslova při činu. Po jeho 
odhalení a usvědčení pak budou jeho zákonní zástupci, neboť se s velkou pravděpodobností jedná o 
nezletilou osobu, hnáni před komisi veřejného pořádku u Magistrátu města Chomutova, se kterým 
máme pro tuto oblast uzavřenou veřejnoprávní smlouvu. Bohužel za posledního půl roku jsme se v naší 
obci setkali s mnoha případy záměrného poškozování majetku. Určitě za to může situace kolem 
uzavření škol. Děti se nudily a vymýšlely doslova lumpárny. Čmárání po mobiliáři je možná  to nejmenší, 
i když samozřejmě přenesení tohoto anonymního vandalismu z měst do naší obce je velmi nevzhledné a 
smutné. Na jedné straně se snažíte, aby byla naše vesnička krásná a vybavená, na druhé straně toto 
někdo záměrně ničí. Je to boj s větrnými mlýny. Bandy dětí se velmi často shromažďují za obecním 
úřadem, na schodech vedoucích do věže, u zahrady mateřské školy a u výjezdu z hasičské stodoly.  
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Nejenže tu dělají neskutečný nepořádek, který musí stále dokola naši zaměstnanci uklízet, ale dochází 
tu hlavně k ničení majetku. Hodnota škod se stále stupňuje. Začalo to počmáranými vstupními dveřmi 
do zvonice, pokračovalo to odcizenou fotopastí v hodnotě přes šest tisíc korun českých. Posledním 
případem je zcela jednoznačně cíleně rozbité okno u přístavby úřadu…. Rozbít se ho povedlo až po 
několika marných pokusech. Po uzávěrce tohoto čísla došlo k poničení květinové výzdoby před místním 
obchodem. Viníci byly identifikováni a jejich rodiče budou nyní hnáni k odpovědnosti.                          

   – vň 

 

 
 

Výměna bojleru v mateřské škole 
 

 

            Začátky roku nejsou provozu naší mateřinky nikterak nakloněny. V loňském roce jsme museli 
ihned po návratu z vánočních svátků v lednu vyměňovat plynový kotel. Letos zase na začátku měsíce 
února vypověděl službu zařízení bojler na teplou vodu. Nejdřív bylo podezření jen na chybnou 
součástku a nabízela se jen oprava, nakonec se však ukázalo, že je ho potřeba vyměnit celý. Práce 
operativně a s rychlostí provedl místní podnikatel pan Václav Merhaut.  

– vň 
 

 
 

Zpevnění „červené“ cesty do Spořic 
 

 

            Ač jsme polní cestu vedoucí zadem do Spořic tak zvanou „červenou“ často zpevňovali a výmoly 
zasypávali, přesto se její stav neustále zhoršoval a potřeboval již větší zásah. Nevyužívají ji jen pěší a 
cyklisté, ale hlavně slouží pro zemědělce jako přístup na pozemky. Severočeské doly, a.s. přispívají 
každoročně obci nejen finančně formou daru na rozvoj infrastruktury a kulturu, ale také pomohou, kde 
mohou i jinak. V minulosti nám velmi vypomohly například s likvidací haldy zeminy u koupaliště, která 
vznikla coby deponie po výstavbě stavebních parcel a inženýrských sítí v ulici Větrná. Takto vzniklé 
úložiště se později tak zvrtlo, že již fungovalo skoro jako černá skládka. Doly cestu zpevnily kameny a 
připravily ji tak pro další práce. Na ně pak I. vodárenská společnost Chomutov, s.r.o. nanesla a válcem 
utužila drobnější štěrk. Poslední vrstvou byl asfaltový recyklát. I přes velkou pomoc Severočeských dolů, 
a.s. vyšla tato oprava na téměř 84 tisíc Kč.                                                                                                                                                              – vň 
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Opravy po pokládce optického kabele 
 

            

 Teplejší počasí začátkem měsíce března přilákalo opět pracovníky firmy CC Internet, která v obci 
pokládala do země v roce minulém a předminulém optický kabel, aby napravili zjištěné nedostatky a 
položili zpět zámkovou dlažbu z rozebraných chodníků. Je jasné, že komunikace pro pěší už nebudou 
úplně v bezvadném stavu, v jakém byly po vybudování, ale bylo potřeba je dát do co nejideálnější 
podoby. Seznam nedostatků byl sepsán a přednesen naším panem starostou vedoucímu stavby a ty 
budou nyní postupně odstraňovány.                                                                                                                    – vň 

 

 

 
 

Příčina rušení mobilních telefonů odhalena a snad i odstraněna 
 

            

            Dlouhodobé stížnosti občanů na rušený signál mobilních telefonů jsme více jak rok řešili 
s Českým telekomunikačním úřadem. Pátrání bylo stále bezvýsledné, neboť jsme řešili všechny mobilní 
operátory. Když jsme nakonec ze seznamu vyloučili Vodafone, pozornost se obrátila pouze na O2 a T-
Mobile. Díky tomu se pak pracovníkům telekomunikačního úřadu podařilo konečně odhalit příčinu věci 
a tím byl kostel v nedalekých Přečáplech. Ten byl zhruba před necelými dvěma lety rekonstruován. 
Velkou opravou prošla především jeho střecha. Dříve se sektory operátorů neboli BTS (základnové 
převodní stanice) nacházely na ní. Po výměně opláštění se památkáři postavili proti jejich návratu zpět 
vně objektu, a  tak byly sektory umístěny dovnitř kostela za okna, čímž se výrazně zúžil lalok vyzařování 
a jeho úhel. Potíže jsme v měsíci dubnu ohlásili majiteli stanice společnosti T-Mobile a požádali ho o 
řešení vzniklé situace. Technickým oddělením jsme byli ubezpečeni, že se operátor pokusí problémy 
řešit posílením stejného zařízení na komínu společnosti Actherm v Chomutově. Vypadá to, že úpravy 
pomohly.                                                                                                                                                                    – vň 

 
 

 
 

Elektronická úřední deska a infokiosek 
 

            

            Většině našich obyvatel určitě neunikla novinka, nainstalovaná na budově obecního úřadu ve 
čtvrtek 1. dubna 2021. Tuto vymoženost moderní doby se nám podařilo pořídit díky finančnímu 
přispění Severočeských dolů, a.s. Pravidla pro veřejné zpřístupňování informací se rok od roku 
zpřísňovala, požadavky narůstaly, rozsah se rozšiřoval, a proto provádět tuto činnost v listinné podobě 
bylo opravdu velmi náročné. A to nejen po finanční stránce, ale především časově. Nestačilo 
dokumenty zveřejnit na webových stránkách naší obce, vše se muselo i fyzicky zpřístupnit na vývěsce 
umístěné na budově obecního úřadu. Několikastránkové dokumenty vměstnat do malých rozměrů bylo 
někdy skoro nemožné. Listy se zmenšovaly, umísťovaly se jeden přes druhý, překrývaly se, písmo bylo 
téměř nečitelné. Některé musely viset na úřední desce i měsíce. Navíc se o zveřejněných dokumentech 
musela vést podrobná evidence, která byla velmi důkladně kontrolována auditem. A to nejen data jejich 
vyvěšení, ale i sejmutí. Nemluvě o tom, že pokud byly špatné povětrnostní podmínky a foukalo, 
otevřením vitríny jsme riskovali, že zde nic nezbude.  
 

 Díky elektronické úřední desce došlo k výraznému zjednodušení práce při zveřejňování 
dokumentů. Minimalizoval se i čas. Není třeba nic zbytečně skenovat či kopírovat a dále upravovat. 
Stačí jednoduché propojení s programem Spisová služba, kterou obec povinně vede. Zájemci mohou 
toto zařízení využít i jako informační kiosek. Mohou se podívat na fotografie z kulturních či sportovních 
akcí, propojit se s webovými stránkami naší místní mateřské školy, získat i jiné informace o obci…, čili je 
nepřeberné množství možností, jak se o naší obci z kiosku něco více dozvědět.  
 

 Jsme zkrátka moderní obec, která jde s dobou. Svým občanům jsme tímto zajistili  komfortní 
komunikaci. Především pak seniorům a hendikepovaným.                                                                              – vň 
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Parkování v ulici Boženy Němcové 
 

             
            Problém se zaparkování svého automobilu mají obyvatelé nejen ve městech, ale už i na obcích. 
Většina domů má sice možnosti odstavit svá vozidla na svém dvorku nebo u svého vjezdu, avšak 
zajíždět do nich v průběhu dne někdy i několikrát, je většinou nadlidský výkon, který připomíná spíše 
vojenské manévry. Co teprve, když vlastní rodina dva i více vozů. A co dělat navíc, když žádná možnost 
není. Parkování na ulici pak brání průjezdu ostatním účastníkům silničního provozu. Další problémy pak 
vznikají například při pravidelném čtvrtečním čištění komunikací, které zajišťují Severočeské doly, a.s. 
v rámci programu Stop prach! 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Z tohoto důvodu se snažíme po obci rozšiřovat plochy pro parkování. V minulosti jsme 
vybudovali například parkovací zálivy v dolní části obce a  v ulici J. Švermy u potoka, celé parkoviště u 
kulturního domu, dále pak ve středu u požární zbrojnice při výstavbě nové návsi, u místního obchodu 
nacházejícího se v budově bývalé základní školy a i jinde. Letos jsme pomohli vyřešit parkování také 
obyvatelům v ulici B. Němcové. Nové plochy pro zaparkování čtyř automobilů zde vnikly v průběhu 
měsíce dubna.                                                                                                                                                                                                                                        – vň 
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Úklid propadlin a instalace závor 
 

            

 Ze stránek našich zpravodajů víte, že nejen naše obec, ale také Město Chomutov se neustále 
potýká s hromadami odpadu a černými skládkami v oblasti tak zvaných propadlin. Kdo do těchto míst 
chodí pravidelně na procházky, ten ví, o čem píšeme. Je strašné, že vyrazíte do přírody a místo ní jsou 
všude poházené plastové lahve, igelitové tašky, pytle, obaly od fastfoodového jídla a plechovky. Naši 
pracovníci tam strávili hodiny času uklízením, ačkoliv většina území již není na našem katastru.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V nedávné době převzala správu nad zrekultivovanou oblastí příspěvková organizace Městské 
lesy Chomutov a ta se rozhodla tuto situaci radikálně vyřešit. Na všech vjezdech, a to i na našem území 
(například za bioskládkou) byly od poloviny měsíce dubna instalovány závory, celkem jich je sedm. Ty 
byly posléze ještě opatřeny zákazovou dopravní značkou Zákaz vjezdu. Mnozí občané tuto skutečnost 
uvítali. Můžeme říct, že i my. A to nejen kvůli vznikajícímu odpadu. Někteří lidé si tuto oblast oblíbili i 
coby závodiště. Na čtyřkolkách či v autech se tu po cestách proháněli bez ohledu na to, jestli tudy 
momentálně někdo prochází či venčí svého psa. Při poslední kulturní akci Stezka odvahy nám na trasu 
vjelo auto a vše nám tu bez jakéhokoliv respektu rozjezdilo. Po svíčkách ve sklenicích zbyly jen střepy. A 
to i přesto, že bylo území označeno a zataraseno páskou. 

Porušování zákazu vjezdu bude nyní řešit buď Městská policie Chomutov nebo Policie ČR. A my 
doufáme, že se zde budeme kochat už jen krásnou přírodou.                                    

                                                                                                                                                       – vň 
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Velká úklidová jarní akce 
 

 

            Stejně jako v loňském roce, tak i letos jsme se rozhodli usnadnit našim občanům úklidové práce. 
Díky pokračujícímu lockdownu z podzimu loňského roku měli občané mnohdy spousty volného času, 
který věnovali vyklízení stodol, garáží, půd i různých zákoutí svých pozemků a nashromáždili si tak velké 
množství objemného odpadu, který bylo potřeba zlikvidovat. Rozhodli jsme se tak přistavit v měsíci 
dubnu a květnu na předem avizovaná místa naše velkoobjemové kontejnery. Nejdříve to bylo poslední 
týden v dubnu v ulicích Větrná a SNP. Další části – ulice J. Švermy a Rudé armády přišly na řadu na 
začátku května. Je nutné zdůraznit, že i likvidace tímto způsobem má svá pravidla, která když se 
nedodrží, nastanou komplikace. Proto vždy věříme, že naši občané budou disciplinovaní a nebudou nám 
tuto službu znesnadňovat. Avšak zase se našli někteří, co udělali pravý opak. Největší hříšnici byli v ulici 
Rudé Armády. Tím, že někdo zde vyvezl do kontejneru stavební suť a eternit (nebezpečný odpad), 
přikryl ho dřevem a myslel si, jak nás všechny doslova převezl, způsobí akorát to, že příště do této 
oblasti prostě kontejner nepřistavíme. Bohužel na tom budou biti ti, co pravidla respektují. Naši veřejně 
prospěšní pracovnici pak museli veškerý odpad přebrat a vytřídit. Nebezpečný odpad jako je eternit, 
skelná vata ze zateplení, IPA atd. se musí likvidovat na skládce v Tušimicích za nemalé finanční 
prostředky. A zde se dostáváme ke skutečnostem v článku Zastupitelstvo obce a uplynulé čtvrtletí. Od 
roku 2022 se budou náklady na likvidaci těchto odpadů započítávat do místního poplatku. Může se tak 
stát, že během jednoho či dvou let vzroste jeho výše z částky pět set korun českých až dvojnásobně. 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Jak už jsme zmínili do kontejneru, patří jen určený odpad, a tím je nábytek, sedací soupravy, 
koberce, linolea, matrace, podlahové krytiny, zbytky dřeva (dveře, rámy od oken) a podobně. Tento 
odpad můžete také bezplatně zlikvidovat na skládce v Chomutově. V kanceláři radnice vám vystavíme 
potřebné potvrzení a vy si ho tam kdykoliv můžete odvézt na vozíku či v přívěsu.  
 

 Likvidaci odpadu, který ani do kontejnerů nepatří, si musí i občané sami uhradit. Jedná se 
především o stavební suť, pneumatiky a výše jmenovaný nebezpečný odpad. Také chceme upozornit na 
to, že do kontejnerů nelze vyhazovat biologický odpad. Pro něj slouží bioskládka u tzv. „bažantnice“ za 
místním koupalištěm. Tímto bychom chtěli apelovat na všechny zahrádkáře, kteří tvoří okolo 
zahrádkářských kolonií hromady bioodpadu a zakládají tak černou skládku.  
 

Bohužel se rozšířil ještě další nešvar mezi našimi obyvateli. Svojí zahradu si posekají, záhonky 
vyplejí, ale takto vzniklý odpad hodí přes plot na veřejné prostranství a očekávají, že jim ho naši 
veřejno-prospěšní pracovníci odvezou. Tak takhle opravdu ne! Pokud nemáte vozík nebo přívěs, nebo 
ani auto, tak v obchodech s hobby zbožím si zakupte zahradní kolečko a s ním si udělejte na bioskládku 
procházku. Určitě to  prospěje  vašemu zdraví. Naši  zaměstnanci mají  opravdu dostatek  práce,  zvláště  
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 Fotostřípky s komentářem  

Umělecká díla místního vandala jsou prakticky na všem. Od kontejnerů, budníků pro elektřinu, 

telefony, přes vývěsní tabule, sloupky, až po hrací prvky na hřišti. „Počmárání“ se nevyhnula ani 

vyřezávaná lavička na návsi u hasičské zbrojnice. 

Dne 6. dubna 2021 došlo opět ke 

znečištění místního potoka Hačka. 

Ve vodě byla objevena pěna. 

Původce nebyl zjištěn, ačkoliv se 

pátralo po celém jeho toku.  
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 Fotostřípky s komentářem  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Fotostřípky s komentářem  

Opravdu velké množství pokusů musel vyčerpat ten, kdo nutně „potřeboval“ rozbít okénko u přístavby toalet 

obecního úřadu. Svědčí o tom velké množství kamenů a kousků cihel na parapetu i tečky na fasádě budovy.  

I letos jsme si připo- 

mněli výročí osvobo-

zení našeho státu od 

fašistické okupace a 

nacismu. K našemu 

pomníku osvobození 

jsme proto dne 8. 

května položili věnec 

z živých květů.  

V letošním roce jsme 

oslavili sedmdesát 

šest let od konce 2. 

světové války. 

Naši veřejno-prospěšní pracovníci si od 

jara prakticky neodpočinou. V měsíci 

dubnu se postarali o vysekání téměř 

dvoumetrového pruhu náletových dřevin a 

keřů podél plotu u zahrádkářské kolonie 

„U Rybníčků“.  

Generální opravou zatím jedné poloviny čistírny 

odpadních vod na konci minulého roku jsme 

navýšili její kapacitu, která byla cca 820 obyvatel. 

Letos na podzim se chystáme na její druhou 

polovinu.  
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pak v létě jako je to letošní, kdy se musí díky dostatečným srážkám sekat stále dokola a kdy tráva roste 
doslova před očima. Dále pak prosíme některé občany, aby měli skutečně velkou trpělivost. Pořád jsou 
důležitější plochy k sekání jako jsou místní hřbitov, koupaliště, dětské hřiště, zahrada místní mateřinky 
než malý plácek před vaším domem.                                                                                                                    – vň 
 

 

 

 

Sejmutí zvonů z místní zvonice 
 

             
            V posledním vydání Droužkovického obecního zpravodaje č. 1/2021 jsme vás informovali o 
našem záměru nechat zrestaurovat všechny zvony z místní pozdně gotické zvonice, která je zapsána 
v Ústředním seznamu kulturních památek coby areál kostela sv. Mikuláše, skládající se ze tří částí 
(kostel, zvonice a ohradní zeď). Tři menší ze čtveřice zvonů jsou součástí nemovitosti (zvonice), čtvrtý 
největší z dílny Michaela Gregora Albrechta v Ostrově nad Ohří je samostatnou movitou památkou. Ten 
jako jediný nebyl v pondělí dne 10. května 2021 sejmut a proto zrestaurování jeho povrchu – očištění 
od koroze, patinování a konzervace bude provedeno až úplně nakonec. Opravou projde i samotné srdce 
zvonu, jehož vyvěšení zvon ohrožuje.  
 

 
 Na sejmutí zvonů z nejvyššího bodu stavby z polygonální lucerny jsme se opravdu dlouho a 

zodpovědně připravovali. Sehnat jeřáb s dostatečně dlouhou rukou a opravdu šikovnou a zkušenou 

obsluhou není jednoduchá záležitost. Nakonec nám v této záležitosti pomohly právě v tomto vydání 

několikrát zmiňované Severočeské doly, a.s.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

           Samotnému aktu předcházela příprava, dozor a asistence renomovaného zvonaře pana Petra R. 
Manouška. Ten všechny tři zvony řádně zajistil a společně se svým asistentem i uvazoval k rameni 
jeřábu. Vše probíhalo až neskutečně hladce. Začalo se krátce po desáté hodině a v půl dvanácté už byly 
zvony naloženy v dodávce a byly odváženy do dílny mistra zvonaře.  
 

 Během necelého týdne bylo na zvonech provedeno první očištění, obhlídka a zhotovena byla i 
podrobná foto dokumentace, kterou máme k dispozici. U většího zvonu z roku 1715 o průměru 61 cm a 
cimbálku se restaurátorský záměr potvrdil, avšak u menšího z roku 1664 s průměrem 47 cm vznikly 
větší problémy. Už při prvotní obhlídce byla jejich možnost zmiňována. A jak bylo řečeno, tak se i stalo. 
Při rozebrání hlavice a demontáži všech prvků se tyto součásti zcela rozpadly. Tím se ale teprve ukázalo, 
že zvon kromě čtyř otvorů v čepci má jen nepatrný zbytek koruny, respektive pouze její středový 
sloupek. Pokud by se měl zvon správně opravit podle restaurátorských zásad, přicházely by v úvahu jen 
dvě možnosti. Obě jsou ale technologicky náročné, a tudíž i poměrně nákladné (50 – 90 tisíc Kč). První 
by byla rekonstrukce chybějící koruny, odlití jednotlivých ramen podle modelu a následné svaření se 
zvonem. 
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           Tento způsob ale někdy naráží na odpor památkářů. Druhou možností, kterou většinou prosazují 
je zhotovení samostatné koruny vykované z měkkého železa a její upevnění ke zvonu pomocí šroubů 
s využitím stávajících otvorů. Tento způsob není pevný, ale rozebíratelný. Třetí cesta, jak výkyvný zvon 
upevnit k hlavici neexistuje. Jenže náš zvon by se neměl vracet do funkce. Podle hodnocení zvonaře 
plnohodnotná rekonstrukce není zcela na místě, neboť zvon není kovolitecky ani akusticky kvalitní, má 
výhradně historickou hodnotu a fungovat by mohl maximálně jako umíráček. Jeho sladění s jiným 
zvonem je vyloučené. Navíc krovy lucerny jsou značně poničené a bylo by třeba je úplně vyměnit. Už 
proto je naším záměrem zrestaurovaný větší zvon umístit uvnitř věže vedle čtvrtého největšího a na 
malý cimbálek přesměrovat odbíjení věžních hodin. Na doporučení provede odborník vyčištění, 
patinování a konzervaci samotného zvonu, který bychom umístili na nějakém vhodném dřevěném či 
kamenném soklu a vystavili do výklenku objeveného při opravě zasedací místnosti. Rozpadlé fragmenty 
hlavice by mohly být součástí s krátkým textovým popisem historie zvonu.  
 

 Celou situaci kolem restaurování a následném umístění zvonů řešíme s příslušným odborem 
Magistrátu města Chomutova, který je zase v úzkém spojení s Národním památkovým ústavem – 
územním pracovištěm v Ústí nad Labem.                                                                                                            – vň 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Údržba travnaté plochy fotbalového hřiště 
 

             
            V loňském roce absolvovala travnatá plocha fotbalového hřiště poprvé větší odborný zásah 
specializované firmy. Ten byl tak účinný a viditelný, že nás letos TJ Slavoj Droužkovice, která má 
sportoviště pro svojí činnost pronajatou, o něj požádala letos znovu. Údržba není v jen posečení. Na 
porostu byla provedena vertikutace, což je svislé prořezání trávníku, jehož cílem je odstranění plevele, 
mechu a zbytků suché trávy. Velkou účinnost má tato činnost zejména na jaře, kdy odstraní i takzvanou 
sněžnou plíseň, což je choroba způsobována houbou zvanou rážovka sněžná, nebo také hlívenka 
sněžná. Tito činitelé způsobují postupné zplstnatění, které zamezuje přístupu vody a vzduchu a brání 
trávě ve vegetaci. Použité nástroje se zařezávají do travního drnu a vytvořenou plsť rozruší. Trávník se 
tak stane otevřený vodě a živinám. Řezy také podporují tvorbu nových výhonů, čímž se travnatý porost 
omladí a zhoustne. 
 Ještě bychom chtěli poděkovat místní firmě AGRA Droužkovice, s.r.o., která nám plochu hřiště 
zadarmo pohnojila.                                                                                                                                                  – vň 
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Instalace Z-Boxu, automatu Zásilkovny 
 

 

Dalším důkazem, že chceme jít s dobou, být moderní a vybavenou obcí a městu konkurujícím 
místem, je umístění Z-Boxu automatu Zásilkovny, s.r.o. na prostranství u požární zbrojnice v pátek  28. 
května 2021. 

Firma Zásilkovna.cz vznikla v roce 2010 a je společností, která se zabývá logistikou, především 
přepravou balíkových služeb. Spolupracuje s více jak dvaceti osmi tisíci eshopy. Nabízí alternativu 
k ostatním přepravním společnostem, nižší cenu a možnost osobního odběru na výdejním místě 
prakticky kdekoliv. Bojuje o přední příčku především s Českou poštou, státním podnikem. Ač máme 
v obci pobočku právě již zmiňované pošty Partner, přesto si mnozí z občanů volí způsob dopravy svých 
zásilek firmou Zásilkovna. Ovšem zajet si do nedalekého Chomutova pro zásilku, pokud tam nemáte 
zrovna cestu, je docela problém. Tak když nám byla nabídnuta bezplatná možnost umístění právě Z-
Boxu v naší obci, coby služba našim občanům, rádi jsme souhlasili. Zatím jsme slyšeli jen samé kladné 
ohlasy. Doufáme, že provoz zařízení bude fungovat bezchybně ke spokojenosti obou stran.  

Nevíme, jak je tomu teď, ale zpočátku byl problém s instalací aplikace Zásilkovna z Google play, 
kterou pro vyzvednutí své zaplacené zásilky potřebujete mít v mobilním telefonu. Byla dočasně 
nedostupná, a proto jsme získali tento odkaz, přes který si ji mohou všichni nainstalovat. 
https://blog.zasilkovna.cz/aplikace-zasilkovna.../                                                                                              – vň 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     

 

 

 
 

Oprava zastřešení pódia na koupališti 
 

             
           Před zahájením letního provozu 
koupaliště bylo potřeba provést důkladnou 
obhlídku celého areálu, díky čemuž jsme 
odhalili poškození zastřešení panelového pódia. 
Aby nedošlo k jeho zřícení a tím i možným 
škodám na majetku, zdraví či životě, rozhodli 
jsme se pro rozsáhlejší opravu. Tu provedla 
místní firma Šimek, s.r.o. dne 1. června 2021. 
Provoz koupaliště byl zahájen z počátku 
víkendovou otevírací dobou 17. června 2021. 
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Dar místní obyvatele 
 

 

            Nezvyklý dar jsme přijali od místního obyvatele pana Miroslava Hodináře na počátku léta. Jedná 
se o maringotku, kterou úplně celou a zcela sám vyrobil. Její nátěr sladil do obecních barev (modrá a 
bílá). Jelikož bude sloužit coby herní prvek pro děti, dovybavena byla ještě skluzavkou. Umístěna by 
měla být vedle víceúčelového hřiště, avšak v létě se chystá jeho modernizace a při stavebních pracích 
by překážela a mohlo by dojít k jejímu poškození. Z tohoto důvodu se prozatímně odstavila nalevo od 
kulturního domu blízko komunikace. Maringotka však nemá a nikdy nebude mít oficiální certifikát 
jakožto dětský herní prvek. Z tohoto důvodu je na uvážení rodičů dětí, zda si zde budou moci hrát. Obec 
nebere zodpovědnost za její užití, což je vyznačeno na objektu upozorňovací tabulkou. To však nemění 
nic na tom, že budeme dbát o její pravidelnou údržbu a její bezpečnost revidovat.               

                     – vň 
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Nohejbalový svátek v Droužkovicích 
 

             
Už jedenadvacátý ročník letos napsal vzpomínkový turnaj Vladislava Maška, Josefa Kašeho a 

Josefa Rindoše v nohejbalu. Pořadatelé se konečně mohli vrátit k tradičnímu květnovém termínu a na 
rozdíl od loňské plavecké vložky ten letošní ročník proběhl za krásného, byť trochu větrného počasí. 
Lepší počasí se promítlo i do počtu přihlášených družstev, kterých se nakonec sešlo deset, rozdělených 
do dvou skupin po pěti. „Jsem moc rád, že se týmy vrátili po těžké době a po zkušenostech z loňského 
špatného počasí. Vrátit jsme se tak mohli i my k tradiční štamprličce před zápasem u sítě,“ řekl 
s úsměvem organizátor Dan Mašek. Radost všem pak před začátkem turnaje udělala rovněž informace 
od starosty obce Zdeňka Národy, jenž všem slíbil, že příští ročník se bude hrát již na nově zrekonstruo- 
vaném víceúčelovém hřišti.  

Samozřejmostí i v tom letošním ročníku turnaje bylo vynikající občerstvení – párečky, guláš, 
klobásky – vše jako odměna za celodenní výkony.  Jako každý rok i tentokrát nebyly výsledky tím 
nejdůležitějším, přesto se nohejbal hraje na body a konečné pořadí se tedy nakonec „urodilo“. Za 
zmínku stojí historický zápis do dějin turnaje v podání přátel z Dobříše, kteří se dokázali dostat na 
historické maximum – celkové 4. místo! Konečné pořadí na medailových pozicích najdete pod článkem, 
vítězi individuálních cen byli hráč s nejlepším pohybem po kurtu Pavel Lohr (Dobříš) a nejlepší hráč 
Kamil Damašek (Šilhánci).  

Poděkování za podporu turnaje patří naší obci Droužkovice, která tradičně věnovala poháry a 
ceny pro vítěze.  
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Konečné pořadí:  
1. Šilhánci (Radek Šilhan, Pavel Nobst, Kamil Damašek)  

2. Maškovci  (Dan Mašek, Vladislav Dráb, Josef Rindoš ml., Martin Košťálek) 

3. Tak so  (Ladislav Kováč, Jakub Chrpa, Jan Vaněk)            
                     p. Šilhan Radek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
     

 

 

 

 

Cykloteam v Lokti a ve Slavkovském lese 
 

             
            Okamžitě po rozvolnění protikoronavirových opatření a možnosti volného sportování pro cyklisty 
začal svoji letošní činnost loni vzniklý Cykloteam Droužkovice. Kvůli nepřízni počasí sice musely být 
zrušeny první jednodenní etapy v okolí Droužkovic s plánovanými výlety do Žatce, Kadaně, případně 
okolo jezera Most, ale přesto alespoň jedna vyjížďka se uskutečnila. „Byl to příjemný výlet do 
spřáteleného vinařství po hrází Nechranické přehrady, ale zejména jsme jej pojali jako organizační 
schůzku před ostrým startem naší sezony,“ zhodnotil první vyjížďku SM Cykloteamu Jan Kufa.   
 

První oficiální cyklovýlet se tedy uskutečnil v sobotu 15. května 2021 a start byl stylový -  v Lokti. 
Dopravu do Lokte nám řešila dohoda s obcí Droužkovice o podpoře Cykloteamu v roce 2021 a tak jsme 
ji realizovali autobusem, který odvezl jak cyklisty, tak kola. Jsme rádi, že kromě stálých členů 
Cykloteamu jsme mezi sebou přivítali i Evu a Zdeňka Národovi a Jardu s Renatou Huňadyovi, kteří se 
s námi vydali údolím podél řeky Ohře až do Droužkovic. Zvláštností každé etapy z Lokte je skutečnost, že 
nikdo z cyklistů vybavených tachometrem nenaměřil stejně metrů a údaje se lišily až o 4km v rozmezí 
87 – 91 km. No, protože jsme skromní, budeme brát za bernou minci ten nejvyšší údaj a prvních ostrých 
91 km jsme zvládli se ctí, bez zranění a defektů. To vše samozřejmě s výraznou podporou DM Martina 
Pipka, který nás přijel ještě s dalšími členy Cykloteamu Romanem a Čávou podpořit na pit stop „U 
Ivana“.  
 

 

 Sport  



21.  

 Sport  
 

 

Výlet do Lokte a zpět byl vynikající přípravou na víkendový výjezd do okolí Mariánských Lázní, 
který se uskutečnil 12. – 13. června 2021. Jako základnu jsme zvolili uprostřed CHKA Slavkovský les 
malebnou vesničku Kladská, proslulou svým rašeliništěm, loveckým zámečkem a turistickými trasami. 
Opět nás na místo dopravil autobus hrazený obcí Droužkovice. Nevýhodou pak byla nadmořská výška 
přes 850 m nad mořem, což je mimo jiné více, než třeba Špindlerův Mlýn a ukázalo se jako velká 
výhoda, že tento výlet jsme naplánovali až na červen. Druhá nevýhoda se dala očekávat, protože 
v horských oblastech málokdy vyjedete po rovině, tudíž hned první, sobotní etapa byla profilově velmi 
náročná. Po páteční zdařilé večerní besedě o sportu nás čekalo 63 km, kdy jsme projeli Prameny, Bečov 
nad Teplou, dále vystoupali na Klášter Teplá a přes Mariánské Lázně zpět nahoru na Kladskou. 
V pelotonu se udrželi všichni a protože kachnička v Klášteře Teplá byla opravdu krásně propečená, 
nedalo se sobotní etapě nic vytknout. (Díky Luďkovi Nesládkovi za přípravu tras!) Navíc jsme velmi 
lacino získali průvodce po okolí, když se k nám přidal majitel prvního pit stopu v Bečově nad Teplou, 
slovutný Václav II., který nám spolehlivě ukazoval cestu.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Večer proběhla opět na Kladské zdařilá beseda o sportu (u některých dokonce velmi zdařilá) a 
v neděli jsme se vydali na cestu domů. Tady jsme se rozdělili na tři skupiny, první skupinu tvořili 
„nezničitelní“ Janča Benešová, Ruda Národa a Petr Ječmen, kteří nakonec absolvovali celých náročných 
122 km a jeli až do Droužkovic, přičemž nastoupali více než 1400 výškových metrů! Klobouček rychle 
dolů! Druhou skupinu utvořili Jenda a Marcela Kufovi, kteří to dali až do Klášterce nad Ohří a tam se 
přidali ke skupince, jež jela na kole z Kladské do Karlových Varů a odtud vlakem. 
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I tento cyklovýlet dopadl výtečně, bez zranění, defektů a pádů, jen jsme se několikrát 
přesvědčili, že ne vždy nejkratší cesta je ta nejlepší, za což jsme zaplatili opakovaně jízdou do kopce, kdy 
podle slov Romana Ovského „neexistuje kopec, na kterém jsme nebyli, a na některých i dvakrát“… 
Všem patří velký dík za skvělou náladu a sportovní formu a v hlavě GM Radka Šilhana už se rodí plány 
na letní víkendovku. „Zatím to ještě nikdo z členů neví, ale láká mě přes víkend někdy v srpnu vyjet 
směr Roudnice nad Labem, je tam hezky, okolo Labe krásné cesty a i tam jsou vinařství…… Takže se 
bude vidět!“                                                                                                                                                 p. Šilhan Radek 

 

              Cykloteam Droužkovice byl zařazen do místních spolků v podsekci Obec na webových 
stránkách naší obce www.drouzkovice.cz. Jeho činnost je od roku 2021 podporována z rozpočtu obce. 
Akce cykloteamu zde budou zveřejněny. V případě zájmu kontaktujte p. Šilhana Radka (čp. 150). 
Pokud bude volné místo, tak se mohou zúčastnit k nečlenové klubu.  

 

 Sbor dobrovolných hasičů  

 

Výjezd k nehodě 
 

             
            Členové našeho sboru dobrovolných hasičů vyjížděli ve středu 16. června 2021 k dopravní 
nehodě motorky. Z neznámých důvodů položil řidič svůj stroj na zem a havaroval. Příčina byla dále 
vyšetřována. Na místo události vyjeli neodkladně po nahlášení v čase 12:55 dva členové s vozem Toyota 
Hilux.                                                                                                                                                          pan Martin Kužílek 
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Velké oslavy MDD na koupališti 
 

             

            Plánovat a organizovat v dnešní době velkou kulturní akci je velmi nejisté. Při přípravě velkých 
oslav mezinárodního dne dětí jsme mohli jen doufat, že budou dostatečně rozvolněna vládní 
protikoronavirová opatření, tak aby se nakonec akce uskutečnila a mohl se jí bez velkých restrikcí 
zúčastnit větší počet lidí. Kvůli postupnému uvolňování jsme nakonec zvolili i pozdější datum. A jak jsme 
zjistili, okolní obce se svými kulturními akcemi uvažovaly úplně stejně jako my. V sobotu 12. června 
2021 toho bylo na výběr v našem okolí opravdu mnoho. Přesto byl o naše oslavy MDD, které začínaly 
v 13:00 hodin velký zájem.  
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Letos jsme při ní poprvé připravili ve spolupráci s agenturou Modua, s.r.o. – panem Jiřím 
Šnáblem organizovanou soutěž s názvem Hledání pokladu kapitána Flinta, která měla celkem deset 
stanovišť. Bez registrace, potřebné soutěžní kartičky, pirátského šátku a pytlíčku perel se nikdo nesměl 
na trať vydat. Celkem se do této soutěže přihlásilo cca 125 dětí, avšak nebýt časové náročnosti bylo by 
jich daleko víc. V půl šesté jsme ovšem museli registraci zastavit. Plnění úkolů na kolem koupaliště 
rozmístěných stanoviších bylo celkem časově náročné.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Například už na úplném začátku se bylo potřeba přeplavit vorem na ostrov, kde na ně čekal 

trosečník s hádankami. Dále děti absolvovaly například střílení z kuše na divoké prase, prakem na 
Pirátského kapitána, bambitkami na lodě, dále pak lezení po laně přes bažinu. Soupeřily se zákeřnými 
piráty ve hře typu Piškvorky a Kostky. Jedním z úkolů bylo složit obrázek pirátské vlajky s lebkou a 
zkříženými meči nebo ulovit z nádrže pořádnou rybu. Soutěžící si vyzkoušeli také vázání speciálních 
uzlů. Při svém zápolení mohly děti získat ke svému základu další perly nebo dokonce kousky zlata. Ale 
na druhé straně o ně mohly dokonce přijít! To když přecenily své síly a možnosti. Na konci se dostaly až 
k samému kapitánovi Flintovi a svoje cennosti zde směnily za sladkosti. Čím více toho měly, tím více 
mohly získat, neboť perly a zlato byly vyvažovány dobrotami na speciální váze. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             Čekání na start soutěže bylo celkem časově náročné, i když skupinky vycházely v pětiminutových 
intervalech. Čas si tak všichni příchozí mohli krátit na atrakcích, jakými byly řetízkový kolotoč, speciální 
dětský koutek pro nejmenší, nafukovací překážková dráha, či  šipky. Ozdobit se mohly zvolenou kresbou 
na obličej. Tady byl snad největší zájem. Ze Stájí Droužkovice přijely se svými miláčky také Štěpka a 
Kačka. O hudební produkci se postaral místní obyvatel Václav Brotánek.  
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            Jak jsme napsali, celé odpoledne bylo nabité zábavou, legrací a dobrodružstvím. Určitě si každý 
našel to své a nenudil se. Na závěr bychom chtěli poděkovat Severočeským dolům, a.s., které akci 
finančně podpořily.  

                     – vň, foto pan Zdeněk Uhlíř 
 

 Mateřská škola  
 

Dění kolem koronaviru a akce posledního čtvrtletí 
 

             
Dění kolem koronaviru se přímo dotklo i naší mateřinky v měsíci únoru, kdy byla zařízení 

nařízená karanténa, kvůli výskytu nakaženého dítěte. Z tohoto důvodu musely všechny přítomné děti, 
učitelé a ostatní zaměstnanci na povinné testy. Pokud by se po testování nikdo další pozitivní nenašel, 
otevřela by se školka už 22. února 2021 po desetidenní karanténě. Bohužel byla objevena ještě další 
osoba, takže byla školka uzavřena až do pátku 26. února 2021. Pak už jsme s napětím sledovali, zda 
vláda v rámci proti epidemiologických opatření neuzavře mateřské školky všechny.  To se bohužel 
vyplnilo 1. března 2021. Předem byly vyhlášeny pouze tři týdny, avšak zařízení mohlo být otevřeno až 
12. dubna 2021. To se však týkalo pouze předškoláků a dětí zaměstnanců vládou určených profesí. 
Úplné otevření nastalo až v pondělí 24. května 2021. 

 

V průběhu uzavření mateřinek tak musela probíhat pro předškolní děti distanční výuka. U nás ve 
školce vypadala tak, že pro děti byly připravovány soubory činností a pracovních listů, které byly 
tvořeny na základě Školního vzdělávacího programu. Na každý týden měly děti připraveny materiály na 
jiné téma a ty si pak mohly s rodiči vyzvedávat u objektu školky. Nechtěli jsme ztratit ani kontakt 
s ostatními dětmi, takže jsme mysleli i na ně a práci připravovali touto formou prakticky pro celou třídu 
Ferdů. I pro Krtečky jsme připravovali podle stejného dokumentu materiály a ty jsme pak zveřejňovali 
na našich webových stránkách. Chtěli jsme tímto rodičům alespoň trošku pomoci a dát jim tipy na 
činnosti, kterými mohli své děti zabavit. Některé chvíle s dětmi doma museli být opravdu dlouhé a 
nápady už docházely. Připravované a zveřejňované materiály obsahovaly vždy nějakou pracovní nebo 
výtvarnou činnost, u které mohli rodiče své děti vyfotit a snímky svých potomků i s jejich hotovými 
výrobky poslat na emailovou adresu školky. Bylo příjemné mít alespoň nějakou zpětnou vazbu. Každá 
poslaná fotografie nás vždy velmi potěšila. 

 

            Nevěděli jsme, jak dlouho zůstane školka uzavřená, a tak jsme ještě připravili jeden velký jarní 
úkol a tím byla výroba „Jarní víly“. Víla mohla být zhotovena z jakéhokoliv materiálu podle představy 
dětí. Vílu rodiče mohli nafotit a donést do školky po jejím znovuotevření. Veškeré důležité informace 
byly, jak už jsme zmínili, nejen  zveřejňovány  na  webových  stránkách, ale samozřejmě nás rodiče v pří- 
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padě potřeby mohli vždy kontaktovat, a to pomocí emailu nebo telefonu. V každém případě jsme byli 
připraveny vyjít vstříc pokud to bylo v našich možnostech. 
 

Blížil se 12. duben a s ním k nám přicházela konečně naděje, že se školka bude moci otevřít. Tak 
se i stalo, ale bohužel zatím jen pro předškolní děti, protože pro ně je školní docházka povinná a 
profesní výjimky určené vládou. Ostatním dětem jsme stále připravovali soubory činností, které byly 
přístupné na webových stránkách. Chtěli jsme si tímto udržovat kontakt opravdu se všemi. Podmínkou 
pro otevření MŠ bylo testování dětí i zaměstnanců, a to 2x týdně. Vše bylo ve školce nachystané, rodiče 
jsme s těmito informacemi opět seznámili pomocí internetu. Tam měli k dispozici i instruktážní video 
k testování, které si mohli nastudovat. V pondělí proběhlo první testování a myslím si, že jsme to všichni 
zvládli na výbornou. Děti byly úžasné a rodiče také. Všichni jsme byli dostatečně připraveni, tak aby nic 
neproběhlo v chaosu a stresu. 

 

Na dětech bylo vidět, že se do školky moc těšily a byly rády, že mohou být opět mezi svými 
kamarády. První dva týdny se nesly v duchu, kdy jsme s dětmi pracovali hodně kolektivně, aby se opět 
začlenily. To jim ale nedělalo žádný problém. Chtěli jsme co nejvíce času trávit na naší zahradě, ale 
bohužel nám k tomu počasí moc nepřálo. I přesto jsme se snažili čas trávit venku a dělat různé aktivity. 
Například jsme s dětmi sázeli semínka jarní louky, která nám později vyrostla kolem naší pergoly. A se 
zasazením květin jsme dostali nápad, že bychom si mohli postavit v těchto místech hmyzí domeček. 
Dětem se nápad moc líbil a přípravu na toto obydlí a jeho stavění si moc užily. Měly možnost si 
vyzkoušet práci s nářadím a tím si procvičit svoji zručnost. Domeček stavěly podle plánku a přeměřovaly 
metrem, jestli vše sedí tak, jak má. Byly jako opravdoví stavitelé. Dětem se domeček moc povedl a teď 
už jen čekáme na první návštěvníky, které děti budou moci pozorovat.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Na konci dubna nás čekala alespoň jedna akce a tou byly Čarodějnice. Děti dorazily do školky 

v převlecích a moc jim to jako čarodějnicím slušelo. Měli jsme pro ně nachystané různé soutěže a po 
úspěšném zvládnutí je čekala sladká odměna.  
 

            Jak už jsme napsali, 24. května 2021 se pak otevřelo zařízení pro všechny děti a vše se začalo 
vracet do zaběhnutých kolejí. Přišly oslavy dětského dne, které jsme si všichni užili na zahradě naší 
mateřinky v úterý 1. června 2021. Pro děti byly připraveny soutěže, po kterých dostaly zaslouženou 
sladkou odměnu v podobě balíčků, které pro ně připravil jako tradičně obecní úřad.  
 

 Další zajímavou akcí bylo mobilní planetárium, které přijelo za dětmi až do školky ve středu 16. 
června 2021. Pro nejmenší byl připraven vzdělávací animační film, který se jim promítal v nafukovací 
kopuli. Děti se tak dozvěděly zajímavosti, které se týkají celého Vesmíru.  
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            Poslední a velmi důležitou akcí letošního školního roku bylo rozloučení se s předškoláky a jejich 
„šerpování“. To proběhlo ve čtvrtek 17. června 2021 od 16 hodin na zahradě naší mateřinky. O program 
odpoledne se postaral animátor Hopsík, který také třináct budoucích školáků provedl celým aktem 
ošerpování.  
 

 Vypadá to, že tímto tempem bychom měli školičku za chvilku prázdnou, ale není tomu tak. Při 
květnovém zápise se o docházku do naší mateřinky zajímalo devět dětí. Všem bylo vyhověno. Od 
letoška komplikuje rodičům dvouleťáků  nařízení, které přikazuje zařízení, které ho přijme počítat statis- 
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ticky toto dítě jako dvě. Z tohoto důvodu najít školku, která takto staré dítě přijme je nadlidský výkon. 
Letos bude u nás čtyřicet dětí. Osmnáct u Krtečků a dvacet dva u Ferďásků.  

– vň, podklady Pavla Šimanová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 Připravujeme, připravují  
 

             
             
 

 

                    7. srpna 2021 - pátek:  Kino Jirkov 
                               - zahájení promítání 21:30 hodin 
                               - místo konání: místní koupaliště 
                               - vstupné 50,- Kč 

        

TERORISTKA - hlavní hrdinkou černé komedie Teroristka je 
Marie (Iva Janžurová), učitelka na penzi, která si jednou 
řekne, že už si nechce připadat jako kráva. Když jí proti 
arogantnímu strůjci lokálního zla (Martin Hofmann) nepomůže ani starostka (Tatiana 
Vilhelmová), sežene si zbraň a rozhodne se udělat to, co většinu z nás občas 
napadne, ale hned tu myšlenku rozumně zapudíme. Brzy však zjistí, že stejně, jako 
je vražda složitá morálně, je nesnadná i prakticky – přesto, že jí bývalý žák, 
momentálně v podmínce (Pavel Liška), dává cenné životní rady: „Kriminalita jenom 
vypadá jednoduše, paní učitelko, ale pak se dycky něco posere“.  
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„No to se ví, zase se sejdem“…… 

                                                                       20. srpna 2021 - pátek:   
                                                                                               od 16 hodin    
                                                                                               místo konání: místní koupaliště 
                                                                                                                        DROUŽKOVICE 
                                                                                               Vstupné: 200,-- Kč 
                                                                                               děti do 12 let a ZTP - zdarma 

 
                                                                                                                                                                          Prodej vstupenek zajišťuje kulturní dům (po 17 h) a obsluha 

                                                                                                                                                                            koupaliště. 
 
 

 

 

 
 

 
 

STÁJE DROUŽKOVICE 
13. ročník – Sportovní den  

                                      s koňmi 
 

sobota: 28. srpna 2021 od 10:00 h 
místo konání: Stáje Droužkovice 

 

IX. vyjížďka „Bav se a pomáhej“ 
Motorkáři Droužkovice 

sobota: 28. srpna 2021 od 12:30 h 
místo konání: koupaliště Droužkovice 

akce je pořádána ve prospěch dětí  
trpících závažným onemocněním 
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